
Protokoll från styrelsemöte i Söderbärke kyrkbåtsförening 2022-09-27 
kl. 18.00

Plats: Församlingshemmet Söderbärke

Närvarande: Lars Annerman, Kerstin Ernebrink, Emma Eriksdotter, 
Nils-Olov Olsson.

Mötets öppnande

Ordförande förklarade mötet öppnat. Lars Annerman utsågs till 
sekreterare för mötet.

Dagordning

Den presenterade dagordningen godkändes

Föregående protokoll

Lades till handlingarna utan kommentarer

Ekonomi

Kerstin E redovisade aktuell ekonomisk situation. Föreningens konto 
uppgår f n till 87.088:83 kronor. Burn Camp Sverige skall faktureras 
1.000:- för rodden den 17/9 -22. 61 medlemmar har betalt 
medlemsavgiften för 2022. 

Långsiktig strategi

Styrelsen skall arbeta som valberedare inför årsmötet 2023. Fokus på att 
få fram ny ordförande, kassör och sekreterare

Marknadsföring, sponsring och samarbete med andra

Vi samarbetar med Aktivitetsgruppen för att skapa trivsamma 
evenemang i Söderbärke.

Aktiviteter

-Kultur

En brudparsrodd genomfördes den 27/8.
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-Motionsrodd

Årets motionsrodd avslutades den 25/9. Föreningen bjöd deltagarna 
med ”munkar” efter avslutad rodd. Ingen av sommarens söndagsroddar 
blev utsatta för regn. Endast 1 kyrkbåt behövde användas vid dessa 
tillfällen.

-Tävlingsrodd

Inför 2023 planerar vi att anordna en tävlingsrodd för byalag runt 
Barken. Inbjudan skickas ut i god tid (mars, april).

-Uthyrning

Karolinska Universitetssjukhuset, Burn Camp Sverige hyrde våra 
kyrkbåtar den 17/9. Nils-Olov och Emma ställde upp som rorsmän. 
Rodden och informationen om vår förening var mycket uppskattad. Lars 
fakturerar 1.000:- .

-Underhåll/reparation/bygg

Botten/vass utanför båthuset rensas till våren.

Speciella projekt

Bygget av träningsbåten skjuts fram till nästa år.

Medlemsaktiviteter

Vi provar att införa en ny tradition med fackelrodd söndagen den 2/10. 
Samling  18.30. Efter rodden bjuder vi på toast. 2 roddare saknas vid 
dagens möte.

Julgröten kommer i år att serveras i Församlingshemmet den 9/12 kl. 
18.00. Kerstin kontaktar potentiella föredragshållare.

Övrig aktiviteter

Bilbingo – styrelsen beslutar att tacka nej till att delta nästa år. Mycket 
arbete för några få att skaffa fram funktionärer.

Övriga frågor
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Arkivfrågan utreds. Vi behöver ett arkiv utan fukt och  med lämpligt 
utrymme för våra handlingar.

Vi planerar för inköp av fler t-shirts i lämpliga storlekar. Emma sonderar 
marknaden. Nils-Olov förmedlar logga till Emma. Ambitionen är att 
inköpen ska vara klara innan årsmötet.

Nästa möte

28/11 2022 kl. 18.00 i Församlingshemmet

Mötets avslutande

Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

Vid pennan: Justeras:

Lars Annerman Nils-Olov Olsson
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